

11 號巴士線免費乘車券及乘車兌換券 Bus Route 11 Free Ticket and Exchange Voucher

由 2009 年 2 月 6 日(星期五)起，因應伯公坳與長沙大橋之間的一段東涌道將會封閉，乘搭上述路線(往大澳方向)之乘客於長沙上村至長沙大橋落車時，車長會給予有關乘客一張乘車兌換券。乘客集齊 8 張的乘車兌換券後，可於上午 9 時至下午 6 時於本公司位於東涌達東路巴士總站的站長室換取第 11 號線的免費乘車券一張。乘客可憑免費乘車券於平日或假日免費乘搭 11 號線，並於上車時，將免費乘車券交予車長代替車資。

With effect from 6 February 2009(Friday), due to the existing Tung Chung Road section between Pak Kung Au and Cheung Sha Bridge will be closed. Passenger of Route 11 (Tai O bound) alighting between Upper Cheung Sha Village and Cheung Sha Bridge will be given an exchange voucher by the driver. Upon collecting eight exchange vouchers, passengers may present these vouchers at our Tung Chung Tat Tung Road Bus Terminal Office (daily, 9:00 a.m. to 6:00 p.m.) to exchange one 'Free Ticket' for Route 11. Passengers may use the complimentary ticket to travel on our Route 11 at any time. Please present the complimentary ticket to the driver upon boarding as fare.

請各位乘客留意。

Thank you for your attention.

發出日期: 17-1-2020

張貼至:直至另行通知

通告編號: NLB/PN/0007/20

顧客服務熱線 2984 9848
Customer Service Hotline

更多路線資料 www.nlb.com.hk
More route information